

NOTULEN ALGEMENE LEDEN VERGADERING

S.V. HERTOOG HENDRIK

GEHOUDEN OP 8 april 2024

Aanwezig : 51 personen inclusief het bestuur.
Afwezig (MK) : Peter Wakker, René Jousma, Harry Otte, Harmen de Haan en Frederik de Hart.
Locatie : Schietsportcentrum, Kalverdijkje 73 te Leeuwarden.

1. Opening.

- Opening vergadering om 20.00 uur door de voorzitter.

2. Ingekomen stukken + mededelingen + evtl. aanvullingen op de agenda.

- Er zijn verder geen aanvullingen op de agenda ingebracht.

3. Notulen vorige ALV (17 april 2023).

- Er zijn geen opmerkingen, de notulen van 17 april 2023 zijn goedgekeurd.

4. Jaarverslag door de secretaris.

- Jaarverslag van de secretaris (opgemaakt d.d. 16 maart 2024):

Het aantal leden is zoals ieder jaar aan schommelingen onderhevig.

Verleden jaar hebben er in december 2023 weer een aantal leden opgezegd.

Op 1 januari 2023 hadden we nog **122** actieve leden.

Op 1 januari 2024 waren dat er **121**.

Op dit moment zijn dat er **124**.

Ik kan nu al zeggen dat er twee opzeggingen in de pipeline zitten waarvan 1 i.v.m. ziekte. **Conclusie:** Eigenlijk hebben we op dit moment dus een ledenaantal van **122** leden.

Op 1 januari 2024:

Oudste lid: 85 jaar oud (inmiddels 86). Zonder de andere vrijwilligers te kort te doen: Het mag wel eens gezegd worden, mede dankzij Piet Beers staat iedere maandagmiddag om 17.00 uur alles klaar en kunnen de eerste schutters gaan schieten. Ook gedurende de avond draagt hij op verschillende manieren zijn steentje hier en daar bij. Dit soort vrijwilligers zijn goud waard voor de vereniging en dat op die leeftijd. Bedankt Piet!!!

Jongste lid: Net 19 jaar (22-12-2004).

We hebben dit jaar (2024) **GEEN** zomerstop.

5. Jaarverslag door de afgevaardigde van de SISL.

- Klaas Andringa: De kluisruimte wordt helemaal verbouwd. SV De Vrijheid krijgt de gehele ruimte in de kluis waar nu de kasten van elke vereniging staan, voor zich alléén. De ingang van deze ruimte wordt ook verplaatst, evenals de kluisdeur. Alle andere 4 verenigingen komen gezamenlijk in het grote voorportaal, ook nog achter de te verplaatsen kluisdeur dus.
- De SISL was de tapvergunning even kwijt, maar deze is er inmiddels weer. Wel dient vanaf nu iedereen die (ook incidenteel) achter de bar staat in het bezit te zijn van bepaalde formulieren. Erg mag dus alléén nog gecertificeerd personeel achter de bar. Stefan Klaver merkt op dat het misschien handig is als de link voor het behalen van het certificaat even naar alle leden wordt gestuurd. Ronald Visser zal hier zorg voor dragen zodat we hopelijk kunnen beschikken over voldoende gekwalificeerd barpersoneel.
- Het is gelukt om defensie (luchtmacht) binnen te halen als zesde huurder van ons pand. Dit genereert uiteraard meer inkomsten met als gevolg dat het pand op korte termijn "vrij van hypotheek" zal zijn.
- De SISL wil het pand verduurzamen en hier zal het de komende tijd de handen vol aan hebben. Wat betreft de grond: De erfpacht loopt af in 2030, afwachten wat daar uit gaat komen. Maar we gaan als SISL wel verder met plannen maken m.b.t. verbeteringen aan het pand. Emiel Poort vraagt terecht wat de SISL dan wil aanpakken? Klaas Andringa antwoordt dat er dan gedacht moet worden aan nieuw dakleer (het dak is erg slecht), isolatie, de afvoer (riolering e.d. is slecht) en de afzuiging moet beter.
- Pieter Spithoff: Als het goed is, horen we ruimschoots op tijd van de gemeente als er wijzigingen plaatsvinden.

6. Financieel verslag door de penningmeester.

- Pieter Spithoff: Pieter legt uit dat we geen schulden hebben en ca. € 40.000,- aan eigen middelen hebben. Dit bestaat uit ca. € 25.000 liquide middelen en € 15.000 eigen dingen.
- We hebben de vaste lasten voor een jaar (huur van het pand en de betaling aan de KNSA) gedekt door de contributie.
- Vorig jaar hebben we onze barbecue uit de middelen betaald.
- Cees Stoelwinder: Gisteren hebben we forensische opleiding (Lucentis) weer op bezoek gehad. Hier hebben we ca. € 1000,- aan over gehouden.
- Pieter Spithoff: We hebben ook nog wat groepjes in de planning staan, dus hier houden we ook nog wat aan over.
- De balans (op 31-12-2023) is dus goed. Pieter legt uit hoe en wat en merkt o.a. op dat de munitie wel steeds duurder wordt. We houden de eigen voorraad goed in de gaten en hebben deze voorraad inmiddels ook wat verhoogd.
- De horecaprijzen (muntjes) zijn hoog en dit komt eerlijk gezegd door de prijzen die door de SISL worden gehanteerd. Er zit een kans in dat die prijzen (inkoop) iets naar beneden gaan. Indien dit gebeurt, zullen jullie dit uiteraard ook merken en zullen we de verlaging ook doorberekenen naar de leden.
- De contributie is verleden jaar iets omhoog gegaan. Wederom de vraag aan de leden om de contributie wat eerder te betalen (dit geldt uiteraard niet voor alle leden). Wij hebben onze vaste kosten aan de SISL en m.n. ook aan de KNSA altijd gelijk voor de kiezen in het eerste deel van het jaar. Hierbij het verzoek om indien mogelijk (uitzonderingen kunnen na overleg uiteraard gemaakt worden) de contributie in de eerste helft van het jaar te voldoen.
- Algemene opmerking: We staan er financieel goed en gezond voor.

7. Verslag kascommissie.

- Marcel van der Vlies: De kascommissie bestaande uit Harmen de Haan en Marcel van der Vlies heeft "de boeken" over het afgelopen jaar weer gecontroleerd. Er zijn geen onregelmatigheden aangetroffen en zij heeft aan het bestuur (de penningmeester) decharge verleend over het boekjaar 2023.
- Wederom een opmerking van de kascommissie: Het valt weer op dat de contributie door sommige leden erg laat betaald wordt. Vergelijk HH maar eens als een huurder van een huis. Iedere maand zal de huur betaald moeten worden. Dat kun je niet uitstellen. Hetzelfde geldt dus ook voor onze vereniging. De vaste lasten gaan wel door, ondanks dat er geen of te laat contributie binnenkomt, erg jammer.

8. Verkiezing + benoeming nieuwe kascommissie.

- Pieter Spithoff vraagt wie er bereid is om in de kascommissie van 2025 te gaan plaatsnemen. Marcel van der Vlies en Simon Wielenga hebben zich bereid verklaard hiervoor.

9. Verkiezing bestuursleden.

- Pieter Spithoff (penningmeester) is aftredend doch herkiesbaar. Er zijn geen tegenkandidaten aangemeld voor deze functie.
- Roel Visser (alg. bestuurslid) is aftredend doch herkiesbaar. Er zijn geen tegenkandidaten aangemeld voor deze functie.
- Age Terpstra (alg. bestuurslid) is aftredend en **niet** herkiesbaar.
- Samenstelling algemeen bestuur:
 - Cees Stoelwinder (voorzitter)
 - Pieter Spithoff (penningmeester)
 - Ronald Visser (secretaris)
 - Klaas Andringa (alg. bestuurslid)
 - Johnny Leemburg (alg. bestuurslid)
 - Roel Visser (alg. bestuurslid)
 - Age Terpstra (alg. bestuurslid)
- Samenstelling dagelijks bestuur:
 - Cees Stoelwinder (voorzitter)
 - Pieter Spithoff (penningmeester)
 - Ronald Visser (secretaris)

10. Benoeming + aanstelling nieuwe bestuursleden.

- Omdat er geen tegenkandidaten waren voor de functie van penningmeester (Pieter Spithoff) en alg. bestuurslid (Roel Visser), vraagt Cees Stoelwinder of ze beide weer voor een termijn van 3 jaar hun functie willen uitoefenen.
- Pieter Spithoff zegt dit wel te willen, maar met de vrijheid om binnen drie jaar af te kunnen treden. Uiteraard zal hij het op tijd melden als hij om welke reden dan ook wil aftreden.
- Roel Visser geeft aan wel weer 3 jaar verder te willen als alg. bestuurslid.
- **Beide heren (Pieter Spithoff en Roel Visser) worden weer benoemd voor een periode van 3 jaar.**
- Voor de functie van alg. bestuurslid (Age Terpstra) heeft een lid zich aangeboden om deze functie voor de komende drie jaar te willen vervullen. **Er waren geen andere belangstellenden/kandidaten en alle leden stemmen in met de benoeming van Stefan Klaver als nieuw alg. bestuurslid.**

- Samenstelling algemeen bestuur:
 - Cees Stoelwinder (voorzitter)
 - Pieter Spithoff (penningmeester)
 - Ronald Visser (secretaris)
 - Klaas Andringa (alg. bestuurslid)
 - Johnny Leemburg (alg. bestuurslid)
 - Roel Visser (alg. bestuurslid)
 - Stefan Klaver (alg. bestuurslid)

- Samenstelling dagelijks bestuur:
 - Cees Stoelwinder (voorzitter)
 - Pieter Spithoff (penningmeester)
 - Ronald Visser (secretaris)

Pauze.

- Gezien het feit dat de ALV erg spoedig verloopt, wordt besloten de pauze over te slaan.
- Michaele van Vals wordt met een bos bloemen bedankt voor haar inzet van afgelopen jaar.
- Cor Bakker wordt eveneens bedankt voor het geheel belangeloos en kosteloos verzorgen van een reanimatiecursus voor de leden die dit graag wilden. Hij ontvangt daarvoor een enveloppe met inhoud.

11. Rondvraag.

- **Q:** Cees Stoelwinder vraagt of er nog mensen zijn die graag iets willen doen in bepaalde commissies. Zo ja, geef dit even door aan het bestuur. Het zou fijn zijn.
- **A:** Marcel van der Vlies vraagt om iedereen een mailtje te sturen over wat er is en wat men zou kunnen betekenen voor de vereniging.
- **Q:** Jo Honderd vraagt zich af of een betaling niet via een (automatische) incasso kan.
- **A:** Cees Stoelwinder geeft aan dat hier veel werk achter weg komt voor de penningmeester en die heeft het al druk genoeg.
- **Q:** Stefan Klaver vraagt of de SISL wel aan de horeca verdient.
- **A:** Jawel, zij beheert de horeca en er zit een marge van zo'n 20% op. Wij venten a.h.w. alléén maar uit en verdienen er vrijwel niks aan.
- **Emiel Poort:** Het valt me op dat bij HH iedereen ondanks de hoge kosten van de horeca toch laat weg gaat. Dat is leuk en gezellig en lang niet bij iedere vereniging zo.
- **Q:** Marcel van der Vlies merkt op dat we best veel wapens hebben voor het aantal leden dat we hebben. Misschien wat minder aanschaffen of andere wapens aanschaffen en wat weg doen?
- **A:** Cees Stoelwinder merkt op dat dit klopt. We hebben veel en ook oud spul. We krijgen ook wel eens wat van de leden. We zijn inmiddels bezig met ander wapenbeleid en als het goed is, gaan jullie dit merken.
- **Q:** Marcel van der Vlies vraagt wat het standpunt van het bestuur is.
- **A:** Pieter Spithoff zegt dat we ermee bezig gaan. We willen oude meuk kwijt, bijvoorbeeld door het aan te bieden aan de leden. Maar dit gaat allemaal niet zo snel als bijvoorbeeld het verkopen van een oude fiets. Een voorstel hoeft uiteraard ook niet altijd van het bestuur te komen. Als iemand wat heeft, meld je dan aan.
- **Jesse de Roode:** De website van SV Hertog Hendrik zou ook wel iets beter kunnen dan het nu is. Dit kunnen we wel beamen. Jeroen Hothuis zou wel een promotiefilmpje voor een nieuwe website kunnen maken.

12. Sluiting.

- Cees sluit om 20.51 uur de vergadering.